

MEG DUTTON. RE. RBA. lives and works in London. She studied Painting at Chelsea School of Art in the early 1970's and became involved in printmaking some years later. She is a member, and past vice-president, of The Royal Society of Painter Printmakers and she is also a member of The Royal Society of British Artists. Drawing and a fascination with pattern and detail in both the natural and man made world form the basis of her paintings, drawings and etchings.

Meg exhibits her work regularly in London and abroad. Her etchings are hand finished in watercolour and generally form part of a limited edition of 60.

Meg Dutton vit et travaille à Londres. Elle a étudié la Peinture à l'École Chelsea d'Art au début des années 1970 et s'est orientée vers la gravure quelques années plus tard. Elle est membre et également vice-président honoraire de la Royal Society of Painters & Printmakers et est aussi membre de la Royal Society of British Artists. Le dessin et sa fascination pour le motif et le détail, à la fois dans le monde naturel et celui façonné par l'homme forment la base de ses peintures, dessins et gravures.

Meg expose son travail régulièrement à Londres et à l'étranger.